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Dagsorden for skolebestyrelsesmøde den 15. august 2023 kl.18.15 – 20.15 afhol-
des på skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
 
 

1. Valg af ordstyrer 
Brian indledte. Velkomst til Maj-Britt der er valgt som ny medarbejderrepræsentant i 
skolebestyrelsen. 
 

2. Valg af formand 

Brian genopstillede og blev genvalgt, som næstformand genvalgtes Louise. 
 

3. Godkendelse af referat fra forrige møde  
 

4. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

 
5. Informationer fra  

• Ledelsen: 
Flemming fortalte om første skoledag efter ferien. Det var en god dag med glade 

forældre og elever. 
Personale: En semi- sygemelding giver lidt vikardækning fra årets start. 
Over sommeren har der været et stillingsopslag på støtte til to elever. Vi har 

samtaler tirsdag den 22. august. (Louise deltager som SB-repræsentant). 

De nye kollegaer, fra ansættelser op til ferien, er kommet godt i gang. 
 

Sammen om børnene afventer yderligere information. Alle personaler skal til 
”kick off” den 16. september. 
I forbindelse med projektet skal skolen lave en prøvehandling med oprettelse af 
et autismetilbud. Til opgaver i forbindelse med dette tilbud er der opslået 3 stil-
linger med start 1.oktober. 
 
I uge 39 er der emneuge. Emnet er bygget op om de 17 Verdensmål. Det er 
venskabsklasser på tværs af årgangene, som sammen med deres lærere skal 
finde måder at fortælle/ udtrykke to verdensmål. 
 
Valgfag på 9. årgang: Efter at have arbejdet med ”Erhvervskendskab” igennem 
3 år, med henblik på at lave egen læseplan for et valgfag til 9. årgang, går vi en 
anden vej. Vi fik aldrig skabt egen læseplan og det blev aldrig et valgfag, for der 

var kun et. Nu har tre lærere budt ind med følgende 1) ”Produktion” af kunsthån-
værk, tekstil mv. 2) Medie og kommunikation: filmvidenskab, videoarbejde, me-
dier herunder podcast mv. 3) Innovation og entreprenørskab.  
Der var en god energi under oplæggene, og eleverne valgte hurtigt interesse.  
Vi kommer nok til at trække lod om nogen pladser, særligt produktion, da der 
kun kan være 28 på hvert hold. Eleverne har angivet 1.-3. prioritet. 
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Sygefravær 
Relativt stabilt på lige under 6 %. Skolen har en langtidssygemelding, som påvir-
ker procenten opad. 

 
 

• Skolebestyrelsen 
Der er et kommende landsmøde den 17.- 18. november på Nyborg Strand. Der 
er plads til to deltagere. 
Brian fortalte om den overordnede ramme/ indhold i møderne, som en ”reklame” 
for deltagelse. Fredag skal man være der kl. 14 og hjem igen omkring kl. 16 lør-
dag. 
Der blev spurgt til besparelsesforslagene: Der er ikke kommet noget retur fra 
kommunalbestyrelsen. 
 

• Medarbejderne 
Maj-Britt fortalte om en god start for elever og kollegaer. 

Carina oplever det samme i SFO. Førskole-gruppen har en god indvirkning på 
skolestarten i 0. klasse. 
God stemning over ferien, hvor der var børn fra alle skoledistrikter. 

 

• Elevrådet 
Endnu ikke dannet. 

 
6. Orientering om skoleudviklingssamtaler 

Flemming fremlagde dette års udviklingssamtale, og viste det PowerPoint, som var 

grundlag for samtalen. 
Ved samtalen deltog ledelsen fra skolen samt to medlemmer af Børneudvalget. 
Der skal være udviklingssamtale igen i november, som bliver den fremtidige rul hvert 

år. Hvem der deltager, er endnu ikke besluttet. Ej heller hvordan det sættes sammen 
fra skolens side. Der er mulighed for at inddrage andre aktører end kun ledelsen fx SB-
medlemmer, elevråd, AKT etc., hvis det taler ind i en eller flere fokusområder i samta-
len. 

 
7. Oplæg om mobilpolitik, tydeliggørelse af SFO-delen (bilag eftersendes) 

Vi talte om udfordringer omkring Smart Watches, og fremtidige tiltag. 
Der blev spurgt til, om ikke der var en udfordring med de elever, der ikke er i kontrolle-
ret pasning. SFO leder har godkendt præciseringen, så det må være indtænkt. 
Den opdaterede politik blev godkendt. 

 
8. Godkendelse af UndervisningsMiljøVurdering (UMV) 

Det er en orientering om UMV, da den fortsat er under udarbejdelse. Flemming M. for-
klarede kravet om UMV, og det udfordrende arbejde med at få den rundt om elevrådet. 
Vurderingen er bygget op om en skabelon fra DCUM, og punkterne er fundet af ledel-
sen i seneste trivselsmåling. 
Elevrådet får opdraget efter SB mødet. 
Den nuværende plan, som ikke er komplet, lægges på skolens hjemmeside og opdate-

res når elevrådene vender tilbage. 
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9. Dialog om evaluering af meddelelsesbogen 

• Hvordan kan det vises, hvis en elev har andre kompetencer i andet fag end ma-
tematik og dansk? 

• Hvad med et fag som engelsk? 

• Der opleves en mangel på fag til skole/ hjem 

• Kan årgangsteamet forberede elevsamtalerne og efterfølgende skole/ hjemsam-
tale med en samtale om den enkelte elev, og hvor denne har sine styrker 

• Kan elev få lov at vælge et til to fag som skal med i meddelelsesbogen, ud over 
matematik og dansk? 

 
SBs ønsker tages med på afdelingsmøde til dialog om, hvordan skolen/ lærerne kan 
møde disse ønsker til meddelelsesbog og skole/ hjem. Herefter i MED. 

 

Punktet om meddelelsesbogen skal på Skolebestyrelsesmøde i december. 
 

10. Eventuelt 
Intet. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 15. juni 2023 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Louise Dyrholm-Pilegaard   Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________  

Inge Alterskjær   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Kim G. Rasmussen    

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Carina B. Andersen   Maj-Britt Køppen 

   

 
 

 

 
 
 


